
ИНТЕРВЮ С НАРОДНИЯ АРТИСТ ПРОФ. ПАРАШКЕВ ХАДЖИЕВ

ДОСТОЙНА за уважение
В Русе пристигнах след от 

криването на фестивала и вед 
нага почувствувах големия от
звук, предизвикан от първите 
концерти — на Русенската 
и Силезийската филхармония. 
Бях свидетел на възторжени 
прояви както на концертния 
подиум, така и в залата, къ- 
дето ярко се проявяваше из
ключителната русенска публи
ка.

Нас, музикантите — компо
зитори и изпълнители, без
спорно ни възхищава голямо
то изкуство на дадени симфо
нични оркестри и диригенти, 
радват ни творческите успе
хи на съвременните компози
тори. Но тук искам да изра
зя необикновената радост, ко
ято изпитвах при срещите си 

- които улщси 

с ентусиазъм реагират на съ
временното изпълнителско из
куство. В този смисъл си по
зволявам да посоча най-типич 
мото за русенския фестивал — 
прекрасната музикална публи
ка.

Не знам - дали има друг 
град в България, в който кул
турната общественост и широ
кият музикален слушател би
ха могли по-добре да предста
вят подема на музикалния жи
вот в страната в тази степен, 
в която се манифестира в Ру
се.

Затова видимо всички бъл
гарски музиканти изразяват 
своята патриотична гордост и 
благодарност към заслужено
то и законно право на русен
ските музикални дейци и пуб

лика да представят Родината 
в това голямо културно съби
тие, каквото е Мартенският 
музикален фестивал.

Това, което става в Русе, е 
показателно за големия ре
зултат, към който естествен о 
водят дадените от сърце по
мощ и подкрепа от страна на 
партийните и държавни ръко
водители.

Русе е забележителен и по
учителен пример за вдъхнове
но и правилно провежданата 
партийна политика на демокра 
тизация и децентрализация на 
културата и изкуството у кае.

Можем само да пожелаем 
по-нататъшни и още по-голе- 
ми успехи на русенци за про
слава на пашата музикална
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